
中油画现代时尚餐厅画无框画装饰画XY075杯中舞

产品名称 中油画现代时尚餐厅画无框画装饰画XY075杯中
舞

公司名称 杜裕华（个体经营）

价格 75.00/幅

规格参数 油画种类:普通油画
题材:动感画
制作方法:纯手绘

公司地址 中国 浙江 东阳市 迎晖南路18栋C102室

联系电话 86 579 86074330/85586876/86637796 13505890428

产品详情

油画种类 普通油画 题材 动感画
制作方法 纯手绘 外框 无框
尺寸 60*60 流派 抽象主义
作品名称 杯中舞 视觉效果 立体
规格 60*60 品牌 裕华工艺
是否提供加工定制 是

本店所售油画作品均是使用丙烯颜料和油画颜料，由资深画师纯手工精心绘制在高密度板上而成，凹凸
有感的画面，丰富的色彩层次。本店油画所用板材，在正式画油画前，需经过切割、订、粘、锯、刨、
打叽哩、点缀、喷底漆等13道专业工序，除去繁琐的人工成本外，就板本身的材料成本，也在油画布所
做油画的10倍以上。使用板材，可以很好的体现叽哩效果，必要时候可以配合一定的雕刻工艺，同时又
能非常好的表现油画的特色，被视为是油画和板画的完美结合，是近期油画板画市场中杀出的一匹靓丽
黑马。本店所售油画，对应的都为高档产品和高端市场，是走亲访友馈赠的好礼物，即上档次，又有品
位，还实用，并具有很好的收藏和增值效果。同时30副以上可承接指定画油画业务。

introduction

our paintings are elaborately and purely hand-painted in hdf by senior artist with acrylic and oil painting colours. the
oil paintings look like true for the gradation of rich colours.before being painted, the painting plates are made thirteen
professional processes, such as cutting, stapling, pasting, sawing, planing, skin texture, speckling, primer spraying.
except for the labour cost, the material cost of plates is ten times more than the painting of canvas. the paintings have a
fine skin texture effect with the useof plates on which craving craft is practicable. moreover, using of the plates, the



distinguishing paintings enjoy a great popularity in the recent market of oil painting and plate painting of which
paintings are regarded as perfect combinations.our superior paintings are quite popular with those people who visit
and give their feiends and relatives gifts,because of paintings" high-quality, practicability, collection value and value-
added characteristics.if the order is more than 30, we can paint according to your specifications.
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